

《单词百科:eighty-three是什么意思?eighty-three怎么发音?eighty-three的解释和用法》

英语单词eighty-three是什么意思?eighty-three怎么读?eighty-three怎么发音?简答网为您整理了eighty-three的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



eighty-three的意思

- 1、83;八十三

eighty-three的相关词组

- 1、the Big Three 三巨头
- 2、rule of three 比例法;
- 3、three times as many as 它的数量是原来的三倍
- 4、three r's 读;写;算;基本知识;

- 5、three quarters 四分之三;
- 6、three of a kind 三张相同的牌;
- 7、Three Gorges Dam 三峡大坝;
- 8、three dimensional [计] 三维的, 立体的, 三度的;
- 9、three cubed 三次方的;
- 10、three base hit 三垒打;
- 11、three gorges dam 三峡大坝;
- 12、first three [体] 前三名;
- 13、three phases 三相;三个阶段;三阶段
- 14、BBC Three 英国广播公司第三频道;英国广播公司第三台;bbc第三台;
- 15、Three Rivers [地名] [美国] 三河;[地名] [加拿大] 三河城;三江源;三条河
- 16、three times three 连续三次三欢呼;
- 17、three shifts 三班倒 :将一天的24小时分为三个班;大约8小时一个班;但是很多电厂不一定每个班就是8小时;有的班可能7小时;
- 18、three parts 四分之三 (部分) ;三部;三部分;三个部分;三方面;三件套
- 19、three years [医] 三夏 , 三春;
- 20、Three tenors 世界三大男高音;

eighty-three的近义词

- 1、83 eighty-three;

eighty-three的双语例句

- 1、Eighty-three percent of revenues earned by selling broadcasting rights comes from American TV networks.

在奥运会电视转播权销售的全部收入中, 有83%来自美国电视网。

2、Eighty-three 4-year-old children from Kindergarten of Peking University were examined in order to explore developing relations between their emotion competence and their peer acceptance.

选取83名4岁幼儿，探讨他们的情绪理解、情绪调节与其同伴接纳的关系。

3、Since the demonstrations began in March, at least eighty-three people were killed and one thousand eight hundred wounded.

自示威活动在3月份开始以来，至少83人被杀害，1800人受伤。

4、Earl Warren died at eighty-three.

华伦伯爵八十三岁时去世。

5、American schools last fall had five hundred eighty-three thousand foreign students.

美国学校去年秋季有583000名留学生。

6、Eighty-three percent of homes use incandescent class-e light bulbs, which use a huge amount of energy and generate a low amount of light.

83%的家庭使用白热灯泡，消耗大量电能，却只发出少量的光。

7、I this year eighty-three years old, so they bully old man, is knowingly breaks the law!

我今年八十三岁，他们这样欺侮老人，是知法犯法！

8、The compatible rate of eighty-three cases of AIS 3-4 and GCS 13-15 only was 21. 7%.

GCS13 ~ 15分的AIS3 ~ 4有83例，两者评定的符合率仅为21.7%。

9、An estimated eighty-three percent of people under age sixty-five who are in the United States legally now have insurance coverage.

3.1112343234.4509239485.542442431.3'45352.990'07543.57'84564.6882'04145.356如今，美国65岁以下的合法公民中，预计有83%的人拥有保险，而该法案实行后，在几年之内这一数字有望提升至95%。

10、Eighty-three percent of American physicians have considered leaving their practices over President Barack Obama's health care reform law, according to a survey released by the Doctor Patient Medical Association.

美国医患医学会的一项调查显示，83%的美国医生因奥巴马总统的医疗改革法案考虑放弃从医。

11、I'm an old man , eighty-three this spring.

一位年迈的老人，今年春天年过83岁。

12、By nineteen eighty-three, sales reached two million dollars.

到了1983年，销售额达到了2百万美元。

13、Eighty-three patients with large cerebral infarction caused by cerebral arteriosclerosis within internal carotid artery were divided into two groups: 27 cases in the group with secondary epilepsy and 56 cases in the group without attack.

83例颈内动脉系统脑动脉硬化性大片脑梗死患者分为癫痫组（A组27例）和非癫痫组（B组56例）。

14、Eighty-three strains of Newcastle disease virus (NDV) were isolated from cases during epidemic in different parts of China in 2005. The main functional region of the F gene were amplified by RT-PCR and sequenced.

采用2005年从国内不同地区、不同宿主分离到的NDV分离株，选取其中具有代表性的83株，用RT-PCR技术扩增其F基因重要的功能区片段，进一步进行序列测定。

15、Moses was eighty years old and Aaron eighty-three when they spoke to Pharaoh.

摩西、亚伦与法老说话的时候，摩西八十岁，亚伦八十三岁。

16、Eighty-three poor English readers and 73 average readers in Study 2 completed a deletion task of English phonological awareness as well as English word reading tasks.

研究二测查了83名英语阅读较差和73名英语阅读一般及以上儿童的英语语音删除和单词认读能力，考察阅读水平对于语音意识作用的调节效应。

17、In 1999 the Chapmans returned to Goya and published Disasters of War, a book of eighty-three hand-painted etchings based on the famous series.

1999年查普曼兄弟又回到了戈雅的主题上，出版了战争的悲剧，一本基于这个有名的系列组成的83张手绘版画的书籍。

18、One hundred and eighty-three patients underwent small bowel enteroscopy examinations from October 1979 to October 1995. The exams and biopsies were

successful in 178 patients (97.2%).

该文总结分析1979 ~ 1995年间183例纤维空肠镜检查及小肠粘膜活检结果。完成检查178例，成功率为97.2%；

以上是简答网为您整理的eighty-three怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于eighty-three的用法、eighty-three的释义、eighty-three的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/eighty-three>

